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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2023/24:1064 Rättssäkerhet i Försäkringskassans handläggning

DN rapporterade tidigare i sommar att en av Försäkringskassans handläggare 
har ställt frågor till en person som har sökt sjukpenning om närvaro och 
delaktighet i demonstrationer. Handläggaren frågade bland annat om personen i 
fråga har fått betalt för att demonstrera (DN 2024-08-05).

Jag är medveten om att statsrådet inte kan uttala sig om enskilda fall och hur 
enskilda handläggare på Försäkringskassan har handlagt ett specifikt ärende. 
Mot bakgrund av att demonstrationsrätten är en grundlagsskyddad rättighet är 
det dock mycket problematiskt när det framstår som att Försäkringskassan 
ifrågasätter den rätten.

Med anledning av vad som anförts ovan vill jag fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Hur avser statsrådet att säkerställa att Försäkringskassan handlägger ärenden på 
ett rättssäkert sätt?

………………………………………

Nadja Awad (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-08-20
Besvaras senast
2024-09-03


